






Van:
Aan:
Cc:  
Onderwerp: RE: Conceptbrief jacht en svi wildlijst
Datum: donderdag 7 april 2022 19:06:34

Dag 

Ik had vanmiddag het gesprek met de Jagersvereniging over de data en methodiek. De
ecologen van de Jagersvereniging stelden veel vragen over de keuze om de methodiek van de
habitatrichtlijn te gebruiken, de methodiek zelf, de keuze voor referentiejaren en de gebruikte
data.  (Sovon) en  (WEnR) konden hier goed antwoord op geven
en dit goed toelichten.
De Jagersvereniging was blij met de toelichting van Sovon en WEnR, maar hielden ook vast aan
hun mening dat er op z’n minst met verschillende methodieken naar gekeken zou moeten
worden. De SVI-methodiek vanuit de HR vinden zij niet per se logisch voor deze soorten
waarvoor een ander beschermingsregime geldt. Ook vinden zij de NEM data niet altijd en overal
voldoende (qua dekking en betrouwbaarheid).
Zij maken zich zorgen over de betekenis van het sluiten van de jacht voor hun achterban. Deze
zou dan ook minder gemotiveerd zijn om het jachtveld te onderhouden.

Zij noemden hier ook de optie om het jachtseizoen in te korten ipv de jacht te sluiten.

Wat betreft het berekenen van een SVI op provinciale schaal was de Jagersvereniging ook
sceptisch. Verwaterd het concept dan niet.  gaf aan dat dit al gebeurd, op vraag van
sommige provincies.

Op het eind waarschuwde  nog dat een besluit om de jacht te sluiten
in het veld niet geaccepteerd zou worden. Hij voorziet een risico op rechtszaken voor bv
bouwvergunningen en waarschuwt ook voor de gevolgen voor de valkerij (cultureel erfgoed).

Kortom, een goed gesprek, maar we blijven verschillen van mening. We hebben in ieder geval
afgesproken samen te werken aan telprotocollen voor de tellingen door de jagers zelf en het
verzamelen en samenbrengen van deze data en de afschotdata. Waarbij ik er ook nogmaals op
heb gewezen dat dat niet betekent dat de huidige gegevens niet goed zouden zijn.  zou
hun punten ook nog op de mail zetten en waarschijnlijk wil  nog een keer met jou
spreken.

@ : heb jij nog verder aanvullingen?

Groetjes,




